

Hong Kong Scholarship for Excellence Scheme

香港卓越獎學金計劃

2024/25



## {⊙} /★ 目的・Objective

資助本地傑出學生在香港境外的世界知名大學升 讀學士學位及研究院課程。

To support outstanding local students to pursue undergraduate and postgraduate studies at world renowned universities outside Hong Kong.



## Amount

獎者可獲免入息資產審查獎 30萬港元為上限。此外,獎學金計劃為有經濟需要 的得獎者在修業期間提供額外支援。通過入息 資產審查的得獎者可獲發放最多每名學生每年 20萬港元的助學金,用以支付其生活及其他學習 上的開支。

Each awardee will receive a non-means-tested scholarship of up to HK\$300,000 per annum. In addition, the HKSES will provide additional support to financially needy awardees during their studies. Awardees who have passed the means test will receive a bursary of up to HK\$200,000 per student per annum, to cover their living and study-related expenses.



## 申請 · Application

所有申請均會經網上受理。有意為2024/25學年開始 修讀的課程申請獎學金的學生須在2023年12月29日 (下午6時)或之前於網上提交申請。逾期申請將 不獲受理。

All applications will be accepted online. Applications for the scholarship for studies commencing in the 2024/25 academic year have to be submitted online on or before 29 December 2023 (by 6pm). Late applications will not be accepted.



電話 Telephone: 3509 7395 電郵 Email: hkses@edb.gov.hk

## 計劃網址及網上申請系統

Website and Online Application System: https://hkses.edb.gov.hk

